
118320

To: 5.1.20 EE @minvws.ni);INEEEDSN)BREED @ minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Fri 3/20/2020 8:06:39 AM

Subject: FW: verdeling desinfectantia

Received: Fri 3/20/2020 8:06:39 AM

Hoi,

Ook even voor jullie.

Groet, IEEE
var:IEE

Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 09:06

Aan: ) EEE e ninvws. >EECinves. >;EE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: verdeling desinfectantia

Hoi allen,

Even voor alle duidelijkheid, het is niet een kwestie van ‘als’, er is” al schaarste. Anders zou ik mij niet met GMT, IenW, het

RIVM en het Ctgb een slag in de rondte werken om die vrijstellingen te organiseren en ander obstakels voor de productie weg te

nemen.

Was de schaarste eerst enkel in de acute zorg, nu breidt deze zich uit naar andere partijen omdat die niks meer geleverd mogen

krijgen gezien de afspraken die zijn gemaakt. De Dat betreft partijen binnen de zorg (thuiszorg, tandartsen,

verpleeginstellingen) en nu ook buiten de zorg.

Groet,

van: ) SEEN minvws.n >

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 20:42

Aan <pcc@minvws.nt>; [GEREN SEXED ninvws n>
CC: ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: verdeling desinfectantia

Hoi EKIE
Top! Ik pak het morgen met|EEIERop.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Departementaal Crisiscentrum VWS |

Directie Publieke Gezondheid | Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten |

Van: minvws.nl>

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 19:23

Aan: 1 @minvws.nl>;[EGR EE minvws.ni>
CC: :

Onderwerp: RE: verdeling desinfectantia

Hoi EXER
N.a.v. onderstaande mail vanBE" mail over zelfde onderwerp van DCC I&W in de bijlage heb ik net met JEREERE:

IEEE oesrard over een stappenplan hoe om te gaan met de zorgen van NS over tekorten komende week:

1. Eerst bij GMT checken hoeveel nu beschikbaar, en hoe zit het met tekorten, en hoeveel komt er op termijn beschikbaar

(ik kreeg ze vanmiddag helaas niet te pakken)
2. Als er schaarste ontstaat willen we klaar voor zijn - daarom vanuit VWS een prioritering maken
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3. NCC en LOCC betrekken bij het maken van zo'n plan wat komende week in het IAO ingebracht moet worden

WEEECN, jij bovenstaande morgen samen met [GEIB villen oppakken? Ik heb hem net telefonisch bijgepraat, hij
eeft wel wat ideeén over Ncc betrekken dus neem aub eerst even met hem op.

Ik antwoord voor nu aan DCC I&W dat we het oppakken en er bij ze op terug komen.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport - Flex|Pro
minvws.nl | OGRE

van: INEEEECNIN)HEXEN0 ninvws.oi>
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 10:05

) EEE @minvws.ni>; )

Dminvws.nl>; ) - DGMI

Onderwerp: verdeling desinfectantia

Ik wil t.a.v. ontsmettingsmiddelen (desinfectantia) de volgende signalen neerleggen.

Er is een groot tekort aan desinfectantia (handgel etc) in de zorg. Vanwege deze schaarste wordt daarom alles wat leverbaar is

nu voorbehouden voor de acute zorg en verdeeld via de ROAZ.

Daardoor ontstaan er de volgende problemen:
- Andere onderdelen van de zorgsector, bijvoorbeeld thuiszorgorganisaties of verpleeg- en gehandicapteninstellingen,

krijgen nu niet geleverd en het personeel kan de handen niet meer ontsmetten.

- De NS geeft bij lenW aan omhoog te zitten, zie onderop de mededeling van DCC-IenW.
- De levensmiddelenindustrie geeft via de Nederlandse vereniging van Zeepfabrikanten bij min IenW aan dat ook daar

problemen worden verwacht. LNV en evt VWS-VGP zou moeten onderbouwen hoe dat precies zit (want zij gaan over de

voedselkwaliteit).

De afgelopen dagen is VWS, samen met lenW, erg druk geweest om met oplossingen te komen voor de tekorten in de zorg. Door

middel van vrijstellingen zorgen we ervoor dat er meer middelen gebruikt mogen worden in de gezondheidszorg (maar blijkbaar
kan maar een beperkte groep daar nu gebruik van maken) . Daarnaast mag er door een aantal partijen nu zelf handdesinfectie

worden gemaakt. Daar is men gisteren mee begonnen en dat levert al 200.000 liter op en via GMT zijn er afspraken gemaakt over

de distributie. Binnenkort mogen openbare en ziekenhuisapotheken ook zelf handgel maken en leveren aan zorgaanbieders.

De vraag is dus hoe we beschikbare ontsmettingsmiddelen nu willen verdelen in deze tijd van schaarste nu het aanbod

langzaamaan groter wordt (de vraag is wel even voor hoe lang, de grondstoffen worden ook schaars) en ook anderen in de knel

komen. Kan er ergens in het interdepartementale circuit een prioritering worden gemaakt a la de vitale sectoren of dat men

scenario’s uitwerkt?

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Publieke Gezondheid| Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten

5.2.
5| Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

erdieping |IEC
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ozo IIEB|EE anminvws.ni | www.rijksoverheid.nl

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 17:03

san:IEE)EXEDN@ minvvis.n i>
Onderwerp: FW: Ontsmettingen van transportmiddelen

Hier is je antwoord!

En dus ook signaal, NS heeft volgende ook geen handdesinfectie meer om hun personeel te beschermen. De vraag aan RIVM zou

zijn, moeten conducteurs en machinisten hun handen kunnen desinfecteren tijdens het werk. En zo ja, zijn er dan volgende
week voldoende middelen beschikbaar dat zij uit de voeten kunnen met het toegelaten middelenpakket? Zo nee, neemt VWS de

behoefte van andere organisaties zoals NS (en hoe zit het in de voedingsmiddelenindustrie?), mee in hun distributieplan als jullie
centraal gaan inkopen?

Groet

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 16:23

Aan: 1.2e ) - DGMI minienw.nl>

«: ALI - DGB < minienw.n!>; [EEESEEN - pom JERE @minienw.ni>
Onderwerp: RE: Ontsmettingen van transportmiddelen

seste [EXER
Ten aanzien van je vraag zijn er twee dingen:

1. Vanmorgen bereikte ons signalen van OV-NL dat zij hadden gelezen in het nieuws dat het COVID-19 virus wellicht veel

langer dan enkele uren kan ‘overleven’ buiten het menselijk lichaam, bijvoorbeeld op plastics en roestvrijstaal. Dit riep

vragen op bij de sector. Ik heb deze signalen uitgezet bij DCC-VWS. Zij meldden: ‘dat het virus - onder bepaalde
condities - inderdaad tot 3 dagen infectieus te kunnen blijven op plastic en roestvrij staal. Hier geldt dat de aantallen

virussen exponentieel afnemen met de tijd. Vertaald betekent dat dat besmettingskansen het grootst zijn nadat de

druppeltjies op het plastic of staal terecht is gekomen en snel met de tijd afnemen’.

Het algemene advies van het RIVM blijft om vaak goed je handen te wassen is gegeven om deze reden.Ik heb dit

antwoord van DCC-VWS teruggecommuniceerd naar OV-NL. Zij zijn dus op de hoogte en doen hier verder niets mee. Het

was meer een geruststelling. Ik denk wel dat het relevant is om dit antwoord van DCC-VWS op de RIVM website te

vermelden. Ik heb dit uitgezet bij het DCO.

2. Er dreigt een tekort aan handgels en desinfectiemiddelen bij de NS. Dit geven zij mee aan hun personeel (conducteurs,
machinisten). Op die manier blijft de dienstregeling gewaarborgd. De NS zal waarschijnlijk in de loop van volgende week

te maken krijgen met tekorten. Nu vernam ik dat er sprake zou zijn van een nieuw soort biocide dat nu ook wettelijk
mag worden gebruikt als desinfectans. Nu onze vraag: is dit in te zetten als ontsmettingsmiddel voor de handen?

DCC-IenW wil NS graag helpen om hierin te voorzien.

Ik hoop dat hiermee je vraag beantwoord is.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 16:08

Aan:INEKIR3B miner. >
Onderwerp: Ontsmettingen van transportmiddelen

Dag collega’s.

IenW is verantwoordelijk voor de toelating van desinfectiemiddelen op de markt. De afgelopen dagen zijn wij, samen met VWS,

erg druk geweest om met oplossingen te komen voor de tekorten in de zorg. Door middel van vrijstellingen zorgen we ervoor

dat er meer middelen gebruikt mogen worden in de zorg.
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VWS is als coordinator van deze crisis steeds alle beschikbare middelen aan het monitoren. Vooralsnog voorzien zij alleen

problemen in de zorgsector, maar dit houden we goed in de gaten. Nu heb ik vernomen dat er vanuit DCC-IenW vragen gesteld
zijn over het ontsmettingen van transportmiddelen. Mijn contactpersonen bij VWS en ik kunnen het nog niet helemaal plaatsen
en wij ook niet helemaal? Kan iemand mij hier verder over inlichten? We proberen namelijk een beetje de communicatielijnen
over desinfectie bij te houden.

Alvast bedankt,

Groet,

Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat

5.1.2e

Directie Omgevingsveiligheid en Milieurisico’s

+31 (0)s[EEE IEE minienw.ni
Rijnstraat 8 Den Haag


